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Bilag 1. Pårørenderådets kommentarer til indberetningen til whistleblower-

ordningen om forhold på Skovstjernen 

(Uddrag af referat fra pårørenderådsmødet den 25.5.2021) 

 

Den første kommentar fra pårørenderådet i forhold til indberetningen til Whistleblowerordnin-

gen er, at det er gamle sager, som den nye ledelse allerede er godt i gang med at arbejde med. 

Det er forhold, som pårørenderådet har hørt om i flere år. 

  

Der er stor anerkendelse fra pårørenderådet til den åbne måde, som ledelsen har håndteret 

indberetningen på. Pårørenderådet udtrykker fuld tillid til, at ledelsen sammen med medarbej-

derne arbejder hen imod det rigtige. Der er også en erkendelse af, at ting tager tid, men der er 

fuld opbakning til ledelsens måde at arbejde med opgaverne på. 

  

Pårørenderådet udtrykker overraskelse og skuffelse over, at dette brev er kommet. Det er skuf-

fende, at folk ikke lægger navn til kritikken, når ledelsen i den grad har en åben og dialogsø-

gende måde at gå til udfordringerne på. 


